
Protokół Nr 6/07 
 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 16 kwietnia 2007 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 

 
Rozpoczęcie posiedzenia godz. 800 

Zakończenie posiedzenia godz. 1200 

 

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który 
powitał wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik  do protokołu oraz wójt gminy , zastępca i w części posiedzenia skarbnik gminy .  
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady .  
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji stwierdził quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje .  
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomienie pisemnie otrzymując 
materiały , a samo  sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za rok 2006 zostało 
dostarczone znacznie wcześniej .  
Porządek obrad posiedzenia- komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku obrad  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenie komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję ,która odbędzie się 27 kwietnia 2007 r.  
4.Ocena realizacji  budŜetu gminy za rok 2006  
5.Ocena stanu dróg po okresie zimowym oraz plan budowy i remontów  
   Opinia komisji na sesję  
6.Sprawy róŜne  
7.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.2 
Protokół Nr 5/07 z posiedzenia poprzedniego komisji został przyjęty jednogłośnie bez 
odczytywania . 
Na posiedzenie komisji przybył Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Wojciechowski  i wziął 
udział w dalszej części posiedzenia  . 
Ad.3 
Przewodniczący Komisji odczytał projekty uchwał pod obrady najbliŜszej sesji , które to 
komisja przeanalizowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała opinię jak niŜej :  
- projekt uchwały Nr VII/33/07 w sprawie wyboru delegatów do Stowarzyszenia Gmin 
Polskich Euroregionu  Pomerania – komisja projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie  
(jednogłośnie ), 
- projekt uchwały Nr VII/34/07 w sprawie określenia zasad i trybu umarzania wierzytelności 
Gminy Stargard Szczeciński i jej jednostek organizacyjnych z tytułu naleŜności , do których 
nie stosuje się przepisów ustawy –Ordynacja podatkowa oraz udzielania ulg w spłacie tych 
naleŜności , a takŜe wskazania organów do tego uprawnionych – komisja projekt uchwały 
zaopiniowała pozytywnie (jednogłośnie) , 
Ad.4 
Przewodniczący komisji przystępując do oceny sprawozdania rocznego z  wykonania budŜetu 
gminy za 2006 r.  zaproponował , aby członkowie  komisji podczas omawiania    części 
opisowej informacji z wykonania budŜetu   ,  w trakcie  zgłaszali  pytania bądź uwagi , na 
które wójt lub skarbnik udzieli    wyjaśnienia . 
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W przyjętej formie , komisja dokonała analizy  wykonania budŜetu gminy za 2006 r. w 
trakcie omawiania skarbnik gminy m.in. wyjaśniła dlaczego w rozdziale 70005-Gospodarka 
gruntami i nieruchomościami na planowane wydatki 53 390 zł wykonano 11 959 ,41 zł co 
wiązało się z tym ,iŜ część spraw jest w trakcie załatwiania, a część  przeszło na rok 2007,  
były osoby które zrezygnowały , wyjaśniła równieŜ wykonanie wydatków  w rozdziale 92120 
–Ochrona  zabytków i opieka nad zabytkami ,gdzie na planowane 51 970.00 zł wykonano 
15 000.00 zł , co wiązało się z niewykonaniem opracowania ewidencji zabytków gminy i 
planu ochrony zabytków na wypadek konfliktu zbrojnego i sytuacji kryzysowych – 
opracowania te zostały ujęte w budŜecie roku 2007  , zastępca wójta wyjaśnił zapytanie 
dotyczące środków wykorzystanych na dofinansowanie kosztów kształcenia młodocianych 
pracowników , iŜ są to koszty wypłacane przez gminę po zakończeniu kształcenia . 
Wobec braku pytań i uwag ze strony członków komisji co do wykonania  budŜetu gminy za 
rok 2006 ,  przewodniczący podał do protokołu przyjętą jednogłośnie opinię :   
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu po rozpatrzeniu sprawozdania 
pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu gminy Stargard Szczeciński za 2006 rok .  
 
Ad.5 
Przewodniczący komisji omówił informację o stanie dróg na terenie gminy po okresie 
zimowym oraz plan budowy i remontów . 
Członkowie komisji uwag i pytań do informacji nie zgłosili i przyjęli następującą opinię . 
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu pozytywnie zaopiniowała informację o 
stanie dróg na terenie gminy po okresie zimowym oraz przedstawiony plan budowy i 
remontów . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.6 
Przewodniczący komisji odczytał pismo Stowarzyszenia Sołtysów Gminy Stargard 
Szczeciński    dotyczące wniosku sołtysów . Następnie odczytał projekt uchwały   w sprawie 
zasad przyznawania i wysokości diet przysługującym przewodniczącym organu 
wykonawczego jednostki pomocniczej gminy Stargard Szczeciński – złoŜony przez grupę 
radnych . 
Do w/w spraw odniósł się uczestniczący w obradach Przewodniczący Rady Gminy Jerzy 
Wojciechowski , który m.in. powiedział ,Ŝe zgodnie z opinią prawną radcy rada nie moŜe 
uchwalić ekwiwalentu za abonament telefoniczny czy wynagrodzenie za pełnienie funkcji 
sołtysa  . Nawiązał do obowiązującej uchwały w sprawie ustalenia wysokości diet dla 
sołtysów-zaproponował , aby podnieść obowiązującą dietę dla sołtysa za udział w naradach 
kwartalnych  do wysokości`  20 % podstawy naliczanej jak dla radnych  i będzie to wówczas 
podwójna dieta radnego ( obecnie jest to jedna wysokość diety radnego ).Kolejno stwierdził,  
aby podnieść dietę naleŜy znaleźć na ten cel środki w budŜecie gminy  , następnie  odniósł się 
do obecności sołtysów  w posiedzeniach komisji , iŜ jego zdaniem kaŜda sprawa dotycząca 
danego sołectwa jest uzgadniania z sołtysem i na odwrót i  przewodniczący rady  nie widzi 
problemu udziału w komisjach  . 
Przypomniał ,Ŝe sołtysi są zgodnie z przepisami statutu zawiadamiani  o terminie zwołania 
sesji i równieŜ otrzymują porządek obrad sesji , a obrady sesji są jawne . 
Wójt Gminy – przedstawił opinię prawną   do omawianych spraw sporządzoną  przez radcę 
prawnego i poinformował , Ŝe najlepszym rozwiązaniem byłoby zwiększenie diety sołtysom 
do obowiązującej  juŜ uchwały  i  taki projekt uchwały jest przygotowany . 
Przewodniczący komisji zaznaczył  ,iŜ słuszne było przedyskutowanie problemu rozpatrzenia 
moŜliwości  podniesienia diet sołtysom i zaproponował wprowadzenie projektu uchwały do 
porządku obrad sesji .  
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Następnie przedyskutowano problem dotyczący ewentualnej  zmiany budŜetu gminy w 
związku z zwiększeniem diety sołtysom . 
Wójt poinformował ,Ŝe uchwała w sprawie zmiany diety mogłaby być wprowadzona do 
porządku na sesji kwietniowej , a zmiana w budŜecie na następnej sesji .  
Wobec powyŜszego przewodniczący komisji podał do protokołu stanowisko komisji , które 
zostało przyjęte jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej :  
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu na posiedzeniu w dniu 16 kwietnia 
2007 r. po przeprowadzeniu dyskusji dotyczącej projektu uchwały w sprawie zasad 
przyznawania i wysokości diet przysługującym  przewodniczącym organu wykonawczego 
jednostki pomocniczej gminy Stargard Szczeciński – jednogłośnie podjęła następujące 
stanowisko :  
Ze względu na sprzeczność części zapisu (wynagrodzenie za pełnienie funkcji sołtysa) 
zawartych w przedstawionym projekcie uchwały z przepisami prawa komisja negatywnie 
zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
Jednocześnie komisja wnioskuje o przygotowanie przez wójta projektu uchwały w sprawie 
ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla przewodniczących organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych Gminy Stargard Szczeciński ( diety kwartalne –w 
wysokości  dwukrotnej diety radnego) . 
Ad.7 
Wójt Gminy – przedstawił sprawę dotyczącą przeznaczenia terenu pod plac zabaw w 
Rogowie , poniewaŜ są dwie propozycje  mieszkańców i  wójt porosił ,aby komisja po 
zakończeniu posiedzenia pojechała do Rogowa i przedstawiła swoje stanowisko w tej 
sprawie.  Podpowiedź komisji pomóc ma wójtowi w podjęciu decyzji , chodź jak wójt 
twierdzi będzie się kierował decyzją mieszkańców , którą uzyska na zebraniu wiejskim w 
Rogowie . 
Zastępca Wójta przedstawił drugą sprawę dotyczącą działki w m. Klępino , gdzie obecnie 
właściciele tej działki nie posiadają drogi dojazdowej , w sąsiedztwie znajduje się  działka 
gminna  o pow. 556 m2 , której podzielić nie moŜna i dla dobra tych mieszkańców byłoby 
sprzedanie tej całej działki w formie bezprzetargowej -  po wycenie , lub w formie przetargu 
nieograniczonego. Dodatkowo wójt poinformował ,Ŝe będzie równieŜ do tego tematu 
stanowisko komisji urbanistycznej . 
Aby ustalić słuŜebność drogi właściciele działki musieliby skierować sprawę  do sądu .  
Członkowie po przeprowadzeniu dyskusji  i traktując to jako  informację , przychylili się do 
tego , aby  działkę sprzedać w formie  bezprzetargowej, biorąc pod uwagę sytuację  tych 
właścicieli działki , którzy są równieŜ mieszkańcami Klępina .  
Radny Zakrzewski – poruszył temat dotyczący dowozu zawodników na mecze piłkarskie , 
gdzie ostatnio kierowca autobusu nie pozwolił przebrać się zawodnikom w autobusie  i 
powrót był dłuŜszą trasą . 
Radny Kuźma – zapytał się o termin rozpoczęcia prac związanych z budową szatni dla 
sportowców i poprosił o załatanie dziury na drodze w kierunku Czarnkowa. 
Radna Gajewska- powiedział o konieczności zorganizowania spotkania z przedstawicielami 
Agencji Nieruchomości Rolnych w sprawie placu koło kotłowni na osiedlu w Pęzinie . 
Radna Czwertlik – zapytała się czy w tym roku ruszy sprawa gazu dla Strachocina i kiedy  
wykonane będzie podcięcie drzew wcześniej zgłoszonych. 
Zastępca Wójta – odpowiadając powiedział ,Ŝe w sprawie dowozu sportowców   porozmawia 
z przewoźnikiem , a odnośnie trasy- to zostały ustalone stałe trasy dowozu sporowców na 
mecze . 
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Kolejno odpowiadając poinformował ,Ŝe drzewa zostały zgłoszone do podcięcia , a odnośnie 
gazu to zakłady gazownicze mają opóźnienia w opracowaniu dokumentacji . Z inicjatywy 
zakładów gazowniczych w roku następnym w Grzędzicach ma być  rozpoczęta inwestycja . 
 
Ad.8 
Wobec wyczerpania  porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk 
podziękował za udział i zamknął posiedzenie komisji .       
 
Protokołowała :                                                                        Przewodniczący Komisji  
Z.Stoczkowska                                                                              Daniel Wilk  
Data sporządzenia :                                                                 Data podpisania :  
2007.04.16                                                                              2007.05. ……… 


